## Positively

NOTABLE QUOTES

The optimist sees the rose and not its thorns; the pessimist stares at the thorns, oblivious to the rose.

– Khalil Gibran

There are always flowers for those who want to see them.

– Henri Matisse

It is always possible to be thankful for what is given rather than to complain about what is not given. One or the other becomes a habit of life. – *Elisabeth Elliot* 

If you don't get everything you want, think of the things you don't get that you don't want.

– Oscar Wilde

The door to happiness swings outward. – *Søren Kierkegaard* 

If I had my life to live over, I would relax more. I would climb more mountains and swim more rivers. I would pick more daisies. I would have more actual troubles and fewer imaginary ones.

– Don Herold

Obstacles cannot crush me. Every obstacle yields to stern resolve. He who is fixed to a star does not change his mind. – *Leonardo da Vinci* 

This is the true joy of life, the being used up for a purpose recognized by yourself as a mighty one; being a force of nature instead of a feverish, selfish little clot of ailments and grievances, complaining that the world will not devote itself to making you happy. – *George Bernard Shaw* 

I had the blues because I had no shoes until upon the street I met a man who had no feet.

- Adaptation of an ancient Persian proverb

There is little difference in people, but that little difference makes a big difference. The little difference is attitude. The big difference is whether it is positive or negative. – W. Clement Stone

There is nothing so easy but that it becomes difficult when you do it reluctantly.

– Publius Terentius Afer

Your living is determined not so much by what life brings to you as by the attitude you bring to life; not so much by what happens to you as by the way your mind looks at what happens. – *Khalil Gibran* 

www.motivatedmagazine.com

## أقوال مأثوس

يري المتفائل الوردة ولا يري شوڪتها، بينما المتشائم محملق على الشوكة وينسى

- خليل جبران

هناك دائما ورود لمن يريد أن يراها. - هنري ماتيس

من الممكن دائماً أن تكون شاكرا لما يقدم لك أكثر من الشكوي عن ما لا يعطي لك -واحدة أو أخرى تصبح عادة في الجياة. - إليزابيث أليوت.

إذا لم تحصل على كل ما تريد، فكر في الأشياء التي لم تحصل عليها والتي لا تريدها. - أوسكار وايلد

> الباب إلى السعادة يتجه إلى الخارج. - سورين ڪير ڪجورد

لو عشت حياتي مرة أخرى، فسوف أستريح أكثر. سوف أتسلق المزيد من الجبال وأسبح في المزيد من الانهار. وسوف أقطف المزيد من أزهار الاقحوان - وسوف يكون لدى مشاكل حقيقية ومشاكل خيالية أقل. - دون هيرولد

المصاعب لن تسحقني. كل صعوبة لها حل، الذي يطمح للنجوم لن يغير رأيه.

- ليوناردو دا فينشي

وهذا هو الفرح الجقيقي في الجياة عند إدراك الهدف الذي تسعى إليه كهدف يستحق التضحية. كونه قوة الطبيعة بدل التصلب الأناني المجموم والتوجع والجزن، من شكوى سوف لن تجعلك سعيدا.

- جورج بيرنارد شو

كنت كنيبا لأنه ليس لدي حذاء إلى أن قابلت في الشارع إنسانا ليس له أقدام. - مقتبس من مثل فارسى

هناك فرق بين الناس ولكن الاختلاف البسيط يعمل اختلافا كبيرا. الاختلاف البسيط هو الموقف. الاختلاف الكبير هو فيما إذا كان هذا الإختلاف إنجابيا أو سلبيا.

- ديليو ڪليمنٽ ستون

ليس هناك شيء سهل جدا ولكن يصبح صعبا عندما تقوم به بدون رغبة. - بوبليوس تيرينتوس أفرْ

لا يتم تقييم حياتك بما تقدمه الجياة لك ولكن بالمواقف التي تقدمها أنت في الجياة، وليس كثيرا بما تحدث لك ولكن بالطريقة التي ينظر بها عقلك لما يحدث لك.

- خليل جبران



www.motivatedmagazine.com